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Punten voor de rondvraag commissie AZM de dato 25 maart 2024 
 
Fractie Vraag 

 
AB --- 

 
VSP Herdenkingsborden 

4 en 5 mei komt met rasse schreden dichterbij de dagen dat wij gedenken en vieren dat we nu in 2024 bijna 80 jaar bevrijd zijn. Echter helaas 
moeten wij constateren dat de foto borden welke geplaatst waren voor 75 jaar bevrijding en teruggeplaatst zouden worden nog steeds niet zijn 
herplaatst. 
Kunt u ons aangeven wanneer dit zal gaan gebeuren? 
Wij gaan ervan uit dat dit ruimschoots voor 4 mei zal plaatsvinden. 
 
Winkelsluiting tijdens dodenherdenking 
Gelet op het feit dat vorig jaar niet iedere winkel respect had voor onze overleden oorlogsslachtoffers willen wij het College vragen alle winkels 
erop te attenderen dat de winkels op 4 mei tijdens dodenherdenking om 19.00 uur gesloten moet zijn. 
Kan het College dit toezeggen? 

 
PGP Terugplaatsen WOII borden 

Kan de burgemeester uitleggen waarom de WO II borden nog steeds niet zijn teruggeplaatst? 
 
Verbod oplaten ballonen en strooien plastic confetti/serpentines 
In de APV 2019 is opgenomen dat het verboden is ballonnen op te laten en plastic confetti/serpentines in de openbare ruimte te strooien. Folie 
confetti (gebruikt tijdens carnaval) ligt in Oud Valkenburg en Schin op Geul nog steeds in de natuur.  
Kunnen de carnavalsverenigingen nogmaals aan het verbod herinnerd worden? 
 
Afvaldumping en controle  
De politie heeft in Almere dertien boetes uitgedeeld aan mensen die daar afval hebben gedumpt.  
Ze werden betrapt omdat er een wildcamera gericht stond op een parkeerplaats bij een natuurgebied.  
Zou de mogelijkheid een wildcamera in onze gemeente in te zetten onderzocht kunnen worden?  
 

VVD Woonlasten 
In De Limburger lazen wij het artikel Nergens in Nederland dalen de woonlasten dit jaar zo hard als in Valkenburg aan de Geul, zo berekende 
vereniging Eigen Huis. Tegen de landelijke trend in gaan inwoners van Valkenburg aan de Geul 12 procent minder woonlasten betalen. Maar dat 
komt niet alleen doordat het gemeentebestuur het zo goed voorheeft met de mensen, zo nuanceert verantwoordelijk wethouder Niels Dauven. 
Het verschil zit hem vooral in de nieuwe berekeningsmethode van de rioolheffing. Er is nu een uniforme systematiek ingevoerd. Die gaat uit van 
vastgestelde staffels. Met name voor een gemiddeld gezin met kinderen in Valkenburg pakt dat voordelig uit. Het betekent ook dat de kleinste 
verbruikers meer gaan betalen. 
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Als VVD kunnen we er ons in vinden dat de inwoners van Valkenburg aan de Geul minder woonlasten gaan betalen. Echter, tot onze verbazing 
hoorden wij dat eenpersoons-huishoudens een VERDUBBELING en bij sommigen zelfs 300% meer moeten betalen bij de aanslag BsGW 
rioolheffing. Dit is naar onze mening zeer ongewenst! Zeker nu onze gemeente er alles aan doet om armoede etc. te bestrijden. Graag uitleg van 
de wethouder hierover, waarbij we hem, deel uitmakende van het bestuurd van BSGW, tevens willen meegeven om te bezien of aan degenen die 
hiermee geconfronteerd worden een korting kan worden bewerkstelligd. Naar aanleiding van het antwoord van de wethouder overwegen wij een 
motie hierover in te dienen. 
 

CDA 
 

Cyberveiligheid 
Hacks of datalekken hebben grote gevolgen voor de inwoners en dienstverlening van de gemeente Valkenburg aan de Geul. N.a.v. publicaties 
over cyberaanvallen bij gemeenten, gehackte systemen en het niet op orde hebben van cyberveiligheid willen wij graag van de 
portefeuillehouder horen wat de stand van zaken in onze gemeente is. De gemeenteraad heeft immers ook een belangrijke taak in het 
controleren van de informatieveiligheid. In het jaarverslag moet het college van B&W hierover jaarlijks verantwoording afleggen. In de 
jaarverantwoording 2022 lezen wij:  
“Op het gebied van informatiebeveiliging heeft de BIO-audit in 2022 aangetoond dat er op enkele facetten nog wel verbetering te behalen valt. 
Volgend op deze audit wordt een analyse gemaakt en een prioritering voor het wegwerken van de hiaten”.  
Wij hebben de volgende vragen: 

1. Is er een verbeterplan opgesteld na de BIO audit? Zo ja dan zouden wij dat verbeterplan graag ontvangen. 

2. Is de ENSIA (Eenduidige Normatiek Single Information Audit) ingevoerd? Zo nee, waarom niet? Zo ja dan zouden wij graag de verklaring 
hoe het is gesteld met de informatieveiligheid bij de gemeente willen ontvangen. 

3. Op 1 oktober 2024 moet de gemeente voldoen aan NIS2. De EU-richtlijn voor de beveiliging van netwerk- en informatiesystemen.  NIS2 is 
de opvolger van ENSIA. Kan de gemeente op 1 oktober aan deze richtlijn voldoen? 

4. Is het mogelijk om voor de raadsleden een themasessie over cyberveiligheid te organiseren? 

5. Kunt u in de volgende jaarverantwoording een bredere verantwoording geven? Er is een accountantsverklaring voor financiën en voor 
informatiebeveiliging moet er ook een verklaring komen. 

 

Verslag beheer archieven t.b.v. horizontale verantwoording. 
De laatste jaren wordt de gemeenteraad niet meer geïnformeerd over de bevindingen van de toezichthoudende archiefinspecteur over de wijze 
waarop de gemeente invulling geeft aan het beheer en de zorg van onze gemeentelijke archieven neergelegd. Zover wij het konden nagaan is dit 
eind 2019 voor het laatst in de raad aan de orde geweest. Er is toen ook een verbeterplan opgesteld. In dit verbeterplan werd aangegeven dat er 
een informatiebeleidsplan moest worden opgesteld echter in de jaarverantwoording valt te lezen: 
Informatiebeleid en -beheer 
De ingeplande oplevering van het informatiebeleidsplan is vanwege het ontbreken van de benodigde capaciteit niet gelukt. Met de komst van 
het nieuwe afdelingshoofd worden de prioriteiten in het plan vastgesteld en wordt een schets opgeleverd waar de afdeling tezamen met de 
organisatie op zal gaan inzetten. In samenwerking met Doxis B.V. heeft er in 2022 een grondige analyse van de (documentaire) 
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informatiehuishouding van de gemeente Valkenburg aan de Geul plaatsgevonden. Het rapport geeft de afdeling een duidelijk inzicht in de 
huidige stand van zaken. In het nieuwe informatiebeleidsplan wordt planvorming voor de herinrichting van de informatiehuishouding 
opgenomen. 
 
 
Wij hebben de volgende vragen: 

1. Waarom wordt de gemeenteraad niet meer geïnformeerd? 

2. Is het verbeterplan uitgevoerd en wat is nu de stand van zaken? 

3. Is het informatiebeleidsplan gereed? 

 
 
 
 
 
  

 


